
 
                                                                                                                                                                                                             
 
 БОСНА И ХЕРЦЕГОВИНА 
 ПАРЛАМЕНТАРНА СКУПШТИНА 
 БОСНЕ И ХЕРЦЕГОВИНЕ 
                    ПРЕДСТАВНИЧКИ  ДОМ 
Број: 01-011-209/02 
Сарајево, 15. марта 2002. 
 
 

 
З А П И С Н И К 

са 21. сједнице Представничког дома  Парламентарне скупштине  
Босне и Херцеговине  

 
 

 Сједница је почела 12. марта 2002. године у 11,25 часова. Присуствовала су 42. 
посланика. 
 Сједници су присуствовали чланови Савјета министара Златко Лагумџија, 
предсједавајући, Драган Микеревић, Крешимир Зубак, Азра Хаџиахметовић и Светозар 
Михајловић, министри, Гордана Ковић, Мухарем Имамовић, Владислав Владичић, 
Милан Ловрић, Никола Крагуљ, Јусуф Халилагић и Милован Благојевић, замјеници 
министара. Такођер су присуствовали представници међународних организација – ОХР-
а, ОСЦЕ-а, ЕУ. 
 
 Предсједавајући Жељко Мирјанић је дао уводне напомене у вези с приједлогом 
дневног реда који  је усаглашен на сједници Проширеног колегија уочи сједнице. Потом 
је за 21. сједницу Дома једногласно усвојен сљедећи 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д: 
 

1. Усвајање Записника са 20. сједнице Представничког дома, 
2. Извјештај о раду Савјета министара БиХ за период 22.02.2001. до 14.02.2002. 

године, 
3. Посланичка питања и одговори, 
4. Извјештај заједничке комисије о постизању споразума о јединственом тексту 

Закона о Правобранилаштву, 
5. Извјештај заједничке комисије о постизању споразума о јединственом тексту 

Закона о ауторском праву и сродним правима у Босни и Херцеговини, 
6. Извјештај Комисије Колегија о настојању за постизање сагласности о 

Приједлогу закона о статистици, 
7. Извјештај Комисије Колегија о настојању за постизање сагласности о 

Извјештају  Комисија за људска права, имиграцију, избјеглице и азил о 
посјетама једном броју општина, 

8. Приједлог закона о употреби и заштити знака Црвеног крста/крижа и назива  
друштва Црвеног крста/крижа Босне и Херцеговине (друго читање), 
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9. Приједлог закона о друштву Црвеног крста/крижа Босне и Херцеговине (прво 
читање), 

10. Приједлог закона о управном поступку (прво читање), 
11. Приједлог закона о празницима Босне и Херцеговине (прво читање), 

(предлагач Дом народа), 
12. Именовање чланова у комисије Представничког дома (умјесто Медихе 

Филиповић): 
- у Комисију за вањске послове, 
- у Комисију за остваривање равноправности сполова, 

13. Именовање члана у парламентарну делегацију БиХ при Вијећу Европе 
(умјесто Медихе Филиповић), 

14. Давање сагласности за ратификацију: 
a) Анекса уговора о одређивању граничних пријелаза између БиХ и 

Републике Хрватске, 
b) Пројектног кредитног споразума (Пројекат развоја сточарства и 

руралног финансирања између Босне и Херцеговине  и Међународног 
фонда за пољопривредни развој). 

 
Ад. - 1: Усвајање записника  са 20. сједнице Представничког дома 
 

Примједбе на Записник дали су посланици: 
 Боро Бјелобрк – да у Записнику није вјеродостојно пренесен текст питања која је 
поставио у оквиру 2. тачке Посланичка питања и одговори, као и примјери које је уз 
питања изнио. Инсистирао је да то уђе у записник. 
 Зденко Вукић – рекао је прво да Записник није добио и да се то више пута догађа. 
Затражио је да се у Записник са 20. сједнице унесе дио његове дискусије о Приједлогу 
закона о пријеносу, регулатору и оператеру система електричне енергије, гдје је навео  
чињеницу да је овај закон, под снажним притиском међународне заједнице, одређена  
група људи прихватила и упутила Дому на усвајање по члану 105. Пословника, а у тој 
групи званичника није био ниједан представник хрватског народа. Затражио је да се та 
његова констатација унесе у Записник. 
 
 Предсједавајући Мирјанић ставио је на гласање захтјеве Боре Бјелобрка и Зденка 
Вукића и они су усвојени једногласно. 
 
 Потом је Дом једногласно (39 присутних посланика у моменту гласања) усвојио 
Записник са 20. сједнице Представничког дома. 
 
Ад. - 2: Извјештај о раду Савјета министара БиХ за период 22.02.2001. до 14.02.2002.  
 
 Опширно уводно излагање у вези са Извјештајем поднио је предсједавајући 
Савјета министара Златко Лагумџија. 
 О Извјештају је вођена дуга расправа у којој су учествовали: Фрањо Мајданџић, 
Сенад Шаргановић, Љубомир Ковачевић, Осман Брка, Сеад Авдић, Мирко Бањац, Миро 
Грабовац, Златко Лагумџија, Адем Борић, Салих Куленовић, Мустафа Цуплов, Марко 
Амиџић и Мирко Баковић. 
 У току дискусије предсједавајући Савјета министара Златко Лагумџија морао је 
напустити сједницу због службеног пута у иностранство, а онда се касније десило да 
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сједници није био присутан ниједан министар ни замјеник министра. На ту чињеницу 
први је реаговао  посланик Адем Борић, постављајући питање – коме се посланици 
обраћају када се ради о расправи о Извјештају о раду Савјета министара. 
 Предсједавајући Мирјанић рекао је да ће дати паузу до 15 часова, да то уједно 
буде и пауза за ручак, очекујући да ће тада бити присутни министри. 
 Мирко Бањац јавио се за ријеч и, између осталог, изразио разумијевање за 
позицију предсједавајућег Дома и његову намјеру да у овом тренутку да паузу. Међутим, 
затражио је да се прије паузе гласа о његовом приједлогу – да се осуди понашање Савјета 
министара у односу према Парламенту за вријеме расправе о раду Савјета министара. 
 Предсједавајући Мирјанић дао је на гласање приједлог Мирка Бањца. 
 Од присутних 26, ЗА приједлог гласало је 18, против 7, један посланик није 
гласало. 
 Гласајући по ентитетима, из Републике Српске ЗА је гласало 7, из Федерације 
БиХ 11. 
 Предсједавајући је констатовао да је приједлог Мирка Бањца усвојен. Потом је 
дао паузу. 
 Послије паузе, предсједавајући је констатовао да је расправа о Извјештају о раду 
Савјета министара била прекинута зато што није било осигурано адекватно присуство 
чланова Савјета министара. Потом је настављена дискусија у којој су учествовали: Адем 
Борић, Мирко Бањац, Мариофил Љубић, Драги Станимировић, Жељко Билбија, Сеад 
Бутуровић, Жељко Мирјанић, Миро Грабовац, Бранислав Лолић и Сеад Авдић. 
 У име Савјета министара говорили су Мухарем Имамовић, Расим Кадић и Милан 
Ловрић. 
 Послије дискусије предсједавајући Мирјанић сугерисао је новоименованом 
предсједавајућем Савјета министара Драгану Микеревићу да у свој политички програм, 
који треба да поднесе Дому на већ заказаној сједници поводом одобравања именовања, 
узме у обзир питања и коментаре који су изнесени у данашњој дискусији. Потом је 
констатовао како је данас вођена исцрпна расправа о Извјештају о раду Савјета 
министара, те да је потребно да се Дом изјасни гласањем. Затим се Дом изјаснио о 
Извјештају. 
 Од 21 присутног посланика, ЗА је гласало 26, против 13, суздржан је био један 
посланик. 
 По ентитетима, из Федерације БиХ ЗА је гласало 20, а из Републике Српске 7. 
 Предсједавајући Мирјанић констатовао је да је Представнички дом усвојио 
Извјештај о раду Савјета министара БиХ за период 22.02.2001. до 14.02.2002.  
 
Ад. - 3: Посланичка питања и одговори 
 
 Предсједавајући Дома упознао је посланике о томе на која питања су добијени 
одговори између двије сједнице. 
 На сједници су постављена сљедећа питања: 
 
Бахрија Османовић: 

1. Колико особа у институцијама БиХ ради по уговору дуже од шест мјесеци? 
2. Да ли се припрема доношење кровног закона БиХ о раду, те шта ће држава БиХ 

учинити да се спријечи рад на црно? 
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Боро Бјелобрк: 
 Затражио је од предсједавајућег, као и од Колегија Представничког дома да, у 
складу с обавезама из чл. 25. тачка ј) и чл. 19. тачка а) Пословника, а слиједом његовог 
права на постављање питања из чл. 124. и 129. Пословника, да саопће план својих 
активности по којима ће он добити одговоре на питања везана за Бању Луку и Требиње, 
те посјету делегације Републике Српске Москви и иницијативу за расправу о 
реализацији Одлуке Уставног суда БиХ о конститутивности народа. 
 
Сенад Шаргановић: 

1. Да ли су Предсједништво БиХ и Савјет министара упознати о нестанку великог 
износа долара из сукцесије у југобанкама, око 800 милиона долара? Које и какве мјере су 
подузете у заштити интереса Босне и Херцеговине о питању нестанка тих средстава и да 
ли ће БиХ бити оштећена њиховим нестанком? 

2. Да ли ће преко граничног прелаза Ужљебић бити могуће у скорије вријеме 
омогућити пријелаз и пријевоз свих роба, укључујући и нафтне деривате, односно да се 
тај пријелаз уврсти у ранг прве категорије? 

3. Да ли је могуће од Министарства за европске интеграције добити копију 
уговора између БиХ и Европске уније о обнови 2000. за Босанско Грахово и Дрвар, због 
тражења извођача? Моли да копију уговора добије хитно. 

 
Сеад Бутуровић: 

1. На који начин и по којим критеријима се додјељују кредитна средства из 
Федералног завода за запошљавање? 
 
Мирко Бањац: 

1. Шта је урадило или ће урадити Министарство за избјеглице и људска права 
БиХ, а у вези с правом на имовину групе грађана из Санског Моста? (писмо у прилогу) 
 
Мустафа Цуплов: 
 1. Да ли је Министарству цивилних послова и комуникација познато по којим 
критеријима је извршена расподјела 90% ЦЕМТ дозвола које су додјелејне ентитетима? 
 
Миро Грабовац – Титан: 
 Рекао је да је добио непотпуне одговоре на постављена питања и да одговорима 
није задовољан. 
 У вези с питањима које се односило на међудржавни уговор и између БиХ и 
Републике Хрватске о додјели грађевинског материјала припадницима ХВО-а, затражио 
је ажурније дјеловање Савјета министара. Затражио је да Савјет министара обустави 
расподјелу док се не верификује споразум, а сматра да се споразум не треба 
верификовати док се не буде знало којим путем, како и на који начин ће се вршити 
дистрибуција и расподјела. 
 
Абдурахман Малкић: 
 1. На који начин и хоће ли Савјет министара подузети активности на 
онемогућавању злоупотреба у вези с откупом станова у Републици Српској? 
 2. Покренуо је иницијативу да се одреди датум одржавања сједница Дома сваког  
мјесеца да би се унапријед могле планирати активности. 
 

 4



Душан Стокић: 
 1. Коме да се обрате за помоћ избјеглице из Брчко Дистрикта које су деложиране, 
а њихова је имовина, која се налази на територијие Федерације БиХ, уништена? 
  
Жељко Билбија:  

1. Који је укупан број запослених у институцијама БиХ по свакој институцији која 
се финансира из буџета институција БиХ за 2002. годину?   
 2. Који је број запослених у институцијама БиХ у 2001. години као и број по 
свакој институцији која се у 2001. години финансирала из буџета институција БиХ? 
 
 
Фрањо Мајданџић: 
 1. Када ће бити потписан споразум о социјалном осигурању између Босне и 
Херцеговине и Хрватске? 
 2. Када ће бити завршен мост на магистралном путу Бања Лука – Сарајево у 
дијелу Црна ријека – Јајце? 
 
Бранислав Лолић: 
 1. Да ли Савјет министара има намјеру и када припремити споразум о сарадњи у 
области  високог образовања с Републиком Аустријом? 
 
Ад. – 4: Извјештај заједничке комисије о постизању споразума о јединственом  тексту 

Закона о Правобранилаштву  
 
 Предсједавајући Мирјанић скренуо је пажњу посланика на Извјештај заједничке 
комисије о усаглашавању јединственог текста Закона о Правобранилаштву. Између 
осталог, рекао је да није споран дио Извјештаја који се односи на усаглашавање о 
амандманима који су усвојени у оба дома. Међутим, није пракса да се извјештајем 
предлажу закључци уз законски текст. Потом је отворио расправу о Извјештају. 
 У расправи су учествовали Мирко Бањац и Сеад Авдић. 
 Мирко Бањац, између осталог, рекао је да комисија нема право да излази ван 
оквира пословничких овлаштења те да је у надлежности комисије да, у оквиру усвојених 
амандмана, тражи  компромис. Усвајањем закључака комисија је изашла ван својих 
овлаштења, рекао је Мирко Бањац, наглашавајући да комисија није политичко већ 
стручно радно тијело које не може правити политичке компромисе. 
 Сеад Авдић говорио је као члан заједничке комисије. Између осталог, рекао је да 
је комисија уложила пуно труда како би усагласила усвојене амандмане у Дому народа и 
Представничком дому. Што се тиче закључка, рекао је да то није закључак који има  
неограничене домете и да га Дом може дјелимично усвојити. 
 Предсједавајући Мирјанић рекао је да Дом треба наћи рјешење које ће бити у 
складу с Пословником, па је предложио да се Дом посебно изјасни о Извјештају који 
третира усаглашавање везано за амандмане, а посебно о предложеном закључку, изван 
Извјештаја. Позвао је посланике да се изјасне о тексту Извјештаја који се односи на 
амандмане, дакле до закључака. 
 Од 34 присутна, ЗА Извјештај су гласала 33 посланика, један посланик се 
суздржао.  
 Потом се Дом изјаснио о закључку који је предложила Заједничка комисија. 
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 Прије гласања Боро Бјелобрк затражио је објашњење у вези с предложеним 
закључком, на што су одговорили Сеад Авдић и Мариофил Љубић. Потом је закључак 
дат на гласање. 
 Од 35 присутних, ЗА су гласала 23, суздржало се 7 посланика. Приликом гласања 
по ентитетима, из Републике Српске ЗА су гласала 3, из Федерације БиХ 20 посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да закључак није добио ентиетску већину те да 
иде у поступак усаглашавања. 
 
Ад. - 5: Извјештај заједничке комисије о постизању споразума о јединственом тексту 

Закона  о ауторском праву и сродним правима у Босни и Херцеговини 
 
 Одређене напомене у вези са Извјештајем, у име Комисије, дао је Мирко Бањац. 
Напоменуо је да је Амандман VII у Амандману VI и да је, у том смислу, направљена 
исправка. 
 О Извјештају није било дискусије. 
 Од 35 присутних, ЗА Извјештај гласало је 30, против 4, суздржао се један 
посланик. 
 По ентитетима, из Федерације БиХ ЗА је гласало 17, из Републике Српске 12. 
 Предсједавајући је констатовао да је у Представничком дому усвојен Извјештај 
заједничке комисије о постизању споразума о јединственом тексту Закона о ауторском 
праву и сродним правима у Босни и Херцеговини, те да је тиме у овом дому завршен 
поступак везан за овај закон. 
 
Ад. - 6:  Извјештај Комисије Колегија о настојању за постизање сагласности о 

Приједлогу закона о статистици 
 
 Предсједавајући је констатовао да је у Комисији Колегија постигнута сагласност о 
Приједлогу закона  о статистици у првом читању. Потом је отворио поступак у другом 
читању. Упознао је посланике да у Колегију нема сагласности у вези с амандманима које 
је, у име Клуба посланика ПДП-ДСП/СНСД-СДС-СПРС, поднио Жељко Билбија. 
Суштина је у томе да Авдић сматра да ови амандмани не могу ићи према члану 94. став 
3.а. Пословника Дома, док он има став да су испуњени увјети из овог члана. Нагласио је 
како он сматра да Колегиј треба да ради на бази консензуса, те ако нема сагласности, о 
спорном питању треба одлучити Дом. 
 Мирко Бањац затражио је да подносилац амандмана објасни посланицима своје 
амандмане. 
 Емина Заћирагић јавила се у име Комисије за буџет и финансије као надлежне за 
Закон о статистици. Између осталог, казала је да је Комисија 25. јануара разматрала овај 
законски приједлог и да тада није било амандмана. Нагласила је да су амандмани 
уложени дан уочи сједнице и, у име Комисије, изнијела став да су неблаговремени. 
 Боро Бјелобрк затражио је тумачење члана 94. став 3., под а) и б), питајући који су 
то нови апсекти, а које Комисија није могла узети у обзир. 
 Жељко Билбија подсјетио је да у првом читању Приједлог закона није добио 
ентитетску већину. Да би на неки начин помирили ставове, он је, у име Клуба, уложио 
амандмане да би покушали наћи рјешење како би се закон усвојио. 
 У дискусији су учествовали Абдурахман Малкић, Мирко Бањац, Емина 
Заћирагић, Боро Бјелобрк, Жељко Мирјанић и Марко Амиџић. 
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 Објашњавајући свој став зашто се у Колегију није сагласио с амандманима, Сеад 
Авдић је, између осталог, рекао да амандмани у потпуности мијењају суштину закона, те 
је предложио Билбији да те амандмане повуче. 
 Послије дискусије, у којој су изражена супростављена мишљења, предсједавајући 
Мирјанић дао је на гласање питање – да ли су амандмани, које је поднио посланик 
Билбија, поднесени у складу са чл. 94. став 3. под а). 
 Од присутних  38, ЗА је гласало 10, против 24, суздржала су се 3 посланика. 
 Предсједавајући је констатовао како Дом није усвојио мишљење да амандмани 
могу ићи у процедуру. Потом је отворио расправу о Приједлогу закона у другом читању. 
 Мирко Бањац поставио је питање предсједавајућем Дома – да ли је приликом 
усаглашавања Приједлога закона у првом читању дао увјетну сагласност, да би ишли 
понуђени амандмани. 
 Предсједавајући Мирјанић одговорио је да је познато да, према Пословнику, 
Колегиј не може доносити одлуке увјетно, али да је у принципу његов и Авдићев став 
био да се у процедуру пусте и Приједлог закона и амандмани. Такав је био њихов став на 
сједници Колегија, међутим, јутрос је њега Авдић обавијестио да он повлачи своју 
сагласност на амандмане, рекао је, између осталог, Мирјанић. 
 Авдић је, између осталог, одговорио да су они на Колегију постигли сагласност о 
Приједлогу закона, те да је онда на крају запитан да ли ће прихватити да иду амандмани. 
Он је то прихватио из поштовања према Билбији. Међутим, кад је послије амандмане 
прочитао, схватио је да би то онда био други закон, што није могао прихватити. Изразио 
је жаљење и замолио Билбију да амандмане повуче. 
 Након ових разјашњења, дата је пауза на захтјев Клуба посланика СДС-а. 
 Послије паузе предсједавајући Мирјанић информирао је Дом да је позиција 
Колегија у односу на амандмане остала иста. Такођер је информирао посланике да је 
Колегиј усагласио приједлог да се данашњи рад сједнице заврши са 9. тачком, а да се 
наставак одржи 15. марта у 10 часова. 
 Предсједавајући је у наставку позвао посланике на расправу о Приједлогу закона 
о статистици у првом читању. 
 Како није било дискусије, Приједлог закона дао је на гласање. 
 Од 38 присутних, ЗА је гласало 27, против 7, суздржана 4 посланика. 
 По ентитетима, из Републике Српске ЗА су гласала 3, из Федерације БиХ 24 
посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да Приједлог закона о статистици није добио 
потребну ентитетску већину те да иде у поступак усаглашавања. 
 
Ад. – 7: Извјештај Комисије Колегија о настојању за постизање сагласности о Извјештају 

Комисије за људска права, имиграцију, избјеглице и азил о посјетама једном 
броју општина 

 
 Предсједавајући је подсјетио посланике на Извјештај Комисије Колегија о 
усаглашавању, при чему није постигнута сагласност. 
 У оквиру ове тачке није било дискусије, па је проведено гласање и у другом 
кругу. 
 Од присутних 38, ЗА је гласало 25, против 11, суздржан један посланик. 
 Предсједавајући је констатовао да је из Републике Српске 11 посланика гласало 
против Извјештаја Комисије за људска права, имиграцију, избјеглице и азил, те да он 
није усвојен. 
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Ад. – 8: Приједлог закона о употреби и заштити знака Црвеног крста/крижа и назива 

друштва Црвеног крста/крижа Босне и Херцеговине (друго читање) 
 
 О Приједлогу закона у другом читању није било дискусије. 
 Приједлог закона усвојен је са 37 гласова ЗА и једним против. 
 У заједничку комисију оба дома, ради постизања сагласности о јединственом 
тексту Закона, именовани су Сеад Бутуровић, Бранислав Лолић и Виолета Камберовић. 
 
Ад. – 9: Приједлог закона о друштву Црвеног крста/крижа Босне и Херцеговине (прво 
читање) 
 
 У оквиру ове тачке дневног реда није било дискусије. 
 Дом је једногласно усвојио Приједлог закона о друштву Црвеног крста/крижа 
Босне и Херцеговине у првом читању. 
 Овим је, у 19.10 часова, завршен први дио 21. сједнице. 
 
 Наставак 21. сједнице одржан је 15. марта 2002. године с почетком у 10.25 
часова. Присуствовало је 39 посланика. Одсуствовали су Зоран Спасојевић, Салих 
Куленовић и Абдурахман Малкић. Из Савјета министара присуствовали су 
предсједавајући Златко Лагумџија, министри Драган Микеревић и Крешимир Зубак. 
 Рад је настављен на 10. тачки усвојеног дневног реда. 
 
Ад. – 10: Приједлог закона о управном поступку (прво читање) 
  
 Уводне напомене дао је предсједавајући Мирјанић. 
 О Приједлогу закона у првом читању није било дискусије. 
 Са 28 гласова ЗА (три посланика нису гласала) Дом је усвојио Приједлог закона у 
првом читању. 
 
Ад. -11: Приједлог закона о празницима Босне и Херцеговине (прво читање)  
               - предлагач: Дом народа 
 
 Предсједавајући је дао уводне напомене о Приједлогу закона. 
 Такођер није било дискусије о предложеном закону у првом читању. 
 Од 32 присутна, ЗА Приједлог закона гласало је 21 посланик, против је гласало 9. 
По ентитетима, из РС ЗА је гласало 9, из Федерације БиХ 12. 
 Према томе, Приједлог закона о празницима Босне и Херцеговине усвојен је у 
првом читању. 
 
Ад. – 12: Именовање чланова у комисије Представничког дома (умјесто Медихе 
Филиповић) 
 
 На приједлог Клуба посланика Странке за БиХ, у Комисију за вањске послове 
изабран је Мухамед Беговић, а у Комисију за остваривање равноправности сполова 
изабран је Мирсад Пурић. 
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Ад. – 13: Именовање члана у парламентарну делегацију БиХ при Вијећу Европе  
     (умјесто Медихе Филиповић) 
 
 Предсједавајући Мирјанић изнио је приједлог Клуба Странке за БиХ да се у 
делегацију именује посланик Емина Заћирагић. 
 Адем Борић је, у име Клуба посланика Странке за БиХ, предложио да се у 
делегацију изабере Халид Гењац. 
 Мариофил Љубић је у дискусији, између осталог, рекао да се делегација бира из 
оба дома, да Представнички дом не може бирати делегацију из Дома народа, те да нема 
увјета да се данас изабере члан делегације, због чега сматра да је потребно извршити 
консултације између колегија оба дома и предсједавајућих посланичких клубова. 
 Предсједавајући Мирјанић упознао је посланике о томе како је обавијештен да је 
реално очекивати да БиХ буде примљена у Савјет Европе и да послије тога Парламент 
треба изабрати делегацију од пет чланова и пет замјеника, када ће делегација имати 
други статус – неће бити посматрач већ ће бити пуноправни члан у Парламентарној 
скупштини Савјета Европе. 
 Хилмо Неимарлија у дискусији је подсјетио посланике да је, приликом избора 
делегације, Представнички дом изигран од Дома народа, јер је у консултацијама било 
договорено да у делегацији буде заступљен и Клуб Странке демократске акције, при 
чему је био предложен Халид Гењац. 
 Сеад Авдић подсјетио је на договор између колегија оба дома приликом 
консултација о избору делегације, да омјер у саставу буде 3:2, па пошто су сада у 
делегацији већ два члана из Дома народа, нема никаквог разлога да се не прихвати 
приједлог Клуба Странке за БиХ. 
 Још су дискутовали Момир Тошић, Мустафа Цуплов, Адем Борић, Бахрија 
Османовић и Сенад Шаргановић. 
 С озбиром да је у дискусији речено да Представнички дом не може бирати Гењца 
пошто је делегат у Дому народа, Адем Борић је предложио Амора Машовића. 
 Послије дискусије, предсједавајући је на гласање прво дао приједлог Клуба 
посланика Странке за БиХ да се у делегацију изабере Емина Заћирагић. 
 Од 36 присутних, ЗА је гласало 27, против 3, суздржана 4 посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да је Еимина Заћирагић изабрана за члана 
делегације Парламентарне скупштине БиХ при Вијећу Европе. Како је Емина Заћирагић 
изабрана, није се ни гласало о приједлогу Клуба Сранке демократске акције. 
 
 Дом се потом изјаснио о приједлогу из дискусије, да ће Дом, послије пријема 
Босне и Херцеговине у Вијећу Европе, приступити избору нове или потврђивању 
постојеће делегације од пет чланова, те избору пет замјеника, у складу с Пословником 
Дома. 
 Овај приједлог усвојен је једногласно. 
 
Ад. - 14: Давање сагласности за ратификацију: 

a) Анекса уговора о одређивању граничних пријелаза између БиХ и 
Републике Хрватске, 

b) Пројектног кредитног споразума (Пројекат развоја сточарства и руралног 
финансирања између Босне и Херцеговине и Међународног фонда за 
пољопривредни развој) 
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 Посланик Сеад Бутуровић је у вези са споразумом под тачком б) замолио да Фонд 
Федерације на себе узме обавезу да приликом имплементације овог споразума укључи и 
простор Опћине Коњиц, као пројектни простор у Федерацији. Замолио је да и Савјет 
министара ову његову сугестију подржи и помогне путем Федералне владе да се овај 
простор укључи у Пројекат. 
 Предсједавајући Мирјанић сугерисао је Вијећу министара да има у виду сугестију 
посланика да се убудуће исправе могуће терминолошке грешке, потом је позвао Дом на 
изјашњавање. 
 Дом је једногласно дао  сагласност за ратификацију: 

a) Анекса уговора о одређивању граничних пријелаза између БиХ и 
Републике Хрватске и 

b) Пројектног кредитног споразума (Пројекат развоја сточарства и руралног 
финансирања између Босне и Херцеговине и Међународног фонда за 
пољопривредни развој). 

 
 Посланик Сеад Бутуровић затражио јеј да се Дом изјасни и о његовој сугестији, 
међутим, предсједавајући Мирјанић одговорио је да се о сугестији не може глачасова. 
 Посланик Бранислав Лолић је у дискусији, између осталог, предложио да се у 
пројекат споразума под б) укључе и сточари са Мањаче и Влашића. Овим поводом 
затражио је да Савјет министара, заједно с ентитетским министарствима пољопривреде, 
сачини студију о развоју сточарства, с посебним освртом на планине као што су Мањача, 
Романија, Влашић и друге које су погодне за сточарство, те да се за ту намјену затражи 
још један кредит који ће све то покрити. 
  
 Предсједавајући Мирјанић констатовао је да су присутни чланови Савјета 
министара чули приједлоге посланика Бутуровића и Лолића те да очекује да ће их 
уважити. 
  
 Овим је исцрпљен дневни ред 21. сједнице. 
 Сједница је завршена у 11,15 часова. 
 
 Саставни дио овог записника је транскрипт 21. сједнице Представничког дома. 

 
  
         СЕКРЕТАР                                                                      ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ  
ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                                             ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА 
      Бранка Тодоровић                                                           др. Жељко Мирјанић 
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